
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-09-24, § 15 

 

 Tid Tisdagen den 24 september 2013 kl 17.00 – 18.25 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdagen den 3 oktober 2013 

  

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden 

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden 

 

Jonas Nilsson (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)   för Torbjörn Erbe (M) 

Fredrik Canerstam (S)   för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S)   för Rana Carlstedt (S) 

 Ersättare: 

 

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  §§ 12 - 24 

Per Johansson (FP)  

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Helene Carlsson, Åse 

Geschwind, Mika Hakosalo, Gustaf Landahl, Anna Mróz, Rose-Marie Norlin, Daniel 

Selin, Kristofer Stjernqvist och Emily Tjäder, samt borgarrådssekreteraren Albin Ring. 

 

 

 



  

 

 
 § 15 

Deltagande i externfinansierat projekt om energieffektivisering 

Dnr 2013-11342 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens deltagande i 

 projektet. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 augusti 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Mikael 

Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Projektet ligger helt i linje med vad Miljöförvaltningen och Energicentrum bör 

arbeta med. Vi hade gärna sett ett större projekt där ett flertal kvarter i olika delar 

av staden hade ingått. Vi tycker dock att projektet är mycket viktigt och hoppas att 

detta kommer att vara en start för en mängd energieffektiviseringsprojekt som kan 

spridas över hela staden. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


